
 

 
 

Referat for bestyrelsesmøder nr.17 
Syd- & Østsjællands Fodbolddommerklub 

23/11  2010 kl. 18:00 
  
 

 

Fremmødte: Claus Olsson(CO), John Hansen (JH), Tonni Ristorp (TR), Lars Erik 

Buller Friis (LEBF) og Jens Pedersen (JP) 
 

1) Godkendelse af dagsorden: 
Dagsorden godkendt. 

 

2) Godkendelse og underskrivelse af sidste referat: 
Referat godkendt uden bemærkninger 

 

  3) Nyt fra formanden (CO): 

3.1) Orientering fra DBU, SBU, DFU, SFU, DIF, DGI, Firma sport: 
Samarbejdsaftalen mellem SBU og SFU skrider fremad. Et punkt var der 
uenighed om og det var fordelingen af poster i div. Udvalg. SFUs formand har 
forespurgt  dommerklubbernes formænd om hvorledes holdningen er til 
ovenstående punkt. CO har svaret tilbage, at SØFs bestyrelse er enige om at 
skrinlægge dette punkt og gå videre med de øvrige. DFU har haft delegeret 
møde, og DFUs bestyrelse er uændret dd. CO forventer at der bliver indkaldt til 
bestyrelsesmøde i SFU inden jul. 

3.2) Information almen 
En dommer fra SØF har haft en uheldig oplevelse i Ekstrabladets skole 
turnering. 20 min ind i anden halvleg hvor dommeren viser det røde kort til en 
spiller løber 30-40 personer ind på banen. Dommeren flygter mod klubhuset hvor 
to personer jagter ham helt op til omklædningsrummet. Politiet er underrettet, og 
ligeledes er SFU. SØF har anmodet SFU om at tage sagen med til SBU da det 
er SBU som sætter dommere på til denne turnering.  Dommeren har skrevet en 
udførlig indberetning og sendt en kopi til CO.  

AD hoc oprykning af dommere  
FAF har klaget over at SBU bruger serie 4 dommere til serie 3 kampe.  

Intro/information møde med nye dommere. 
Informationsmøde for nye dommere har FL Linnemann bragt sagen op i 
SFU/SBU for at få midler til at holde mere end et møde, da der jo efterhånden 
bliver uddannet dommere hele året rundt. Der er blevet oplyst fra DFU at man 
kan søge DFU om midler til disse møder, da de har budgetteret til sådanne 
arrangementer. LEBF foreslog at man fremadrettet kunne køre disse infomøder 
med nye dommere mere centralt. 

 

  4) Nyt fra kassereren (TR): 

4.1) Medlemsliste 
TR oplyste at der ville blive udsendt en ny medlemsliste, da der er kommet flere 
nye dommere. Dags dato er der 281 medlemmer. 

4.2) Information om regnskab: 
Regnskab blev fremlagt med et lille plus. Dette skyldes flere kampafgifter end 
forventet. 

4.3) Information vedr. budget: 
Forslag til budget 2011 blev fremlagt. 



 

4.4) Information almen: 
IAB 

 

  5) Nyt fra Kampfordelere (TR): 

5.1) Orientering fra Kampfordeleren: 
Kampfordelerne har fået indrangeringslisten 

5.2) Information almen:. 
 IAB 

  6) Nyt fra udvalg: 

6.1) Information fra Uddannelsesudvalget: (JH) 
JH oplyste at der er blevet afholdt 3 teoriaftener indtil dato. 

6.2) Information fra Talentudvalget: (JH) 
Talentudvalget samles første gang den 24/11  

6.3) Information fra IT/web-udvalget:  (TR) 
TR oplyste at IT udvalget vil lave en ny platform til en ny hjemmeside. 

6.4) Information fra Indeudvalget: (TR) 
Indstillinger i indefodbold med bander er blevet rettet til og godkendt af 
bestyrelsen. 
Ligeledes er der kigget på indrangeringen i SBU og er blevet rettet til SØFs 
behov og godkendt. Futsal indrangeringen har man lænet sig op af 
indrangeringen udendørs, da man ikke har andet grundlag for at indrangere på. 

6.5) Information fra Aktivitets-udvalget:  
Formanden for SØFs venner var inviteret kl. 19:00. Han oplyste at der vil blive 
lavet et arrangement den 2/12 2010 i Rishøj med en kendt dommer som vil 
fortælle om sin karriere.  

6.6) Information udvalg. 
IAB 

  7) Åben for tilføjelser:  

7.1) Generalforsamling  2011.  
Dirigenten Søren D Sørensen mødes med bestyrelsen kl. 17:00 til 
generalforsamlingen. 
Lokale er bestilt. Alle poster der er på valg er på plads. 

7.2) Pokaler mm. 
Årets Søffer  udpeges af bestyrelsen. 
 Årets dommer udpeges af uddannelsesudvalget 
 Årets talent udpeges af talentudvalget  

 Indstilling/retningslinjer til nåle:  
Bronzenål uddeles efter 30 år. 
Sølvnål uddeles efter fortjeneste   
Guldnål følger æresmedlemsskab 

             7.3) Retningslinjer for at dømme for egen klub. 
TR havde lavet et oplæg men bestyrelsen opfordrede ham til at høre hvorledes 
de andre dommerklubber på Sjælland gør, således at alle dommerklubber gør 
det ens. 

      7.4) Ekskluderet dommer 
En dommer som er ekskluderet ønsker at få sin sag bragt op på 
generalforsamlingen. 

 7.5) Svedtrøjer SØF 
Da der er købt en del SØF svedtrøjer og salget går lidt trægt er man blevet enige 
om i bestyrelsen at sælge dem lidt billigere for at komme af med dem. De bliver 
sat ned til 50 kr./stk. og 3 for 100 kr.  

7.6) Nedsættelse af dommer klage udvalg 



 

Der har været en del klager på SØF dommere i årets løb. CO foreslog at der 
oprettes et udvalg til at tage sig af disse klager. Bestyrelsen blev enige om at 
udvalget oprettes efterhånden som klagerne kommer. 

 

  8) Eventuelt: 
 JP oplyste at hvis der skal noget med til dommerbladet så vil  

Deadline være den 25/11 2010 
 

  9) Medtages på næste møde: 
 1 Suppleanterne inviteres med til næste møde den 12/01 2011. 
 2 Emner til nåle/æresbevisninger og Indstillinger til SFU 
 3 Bestilling af nåle: 60 bronze, 40 sølv og 15 guldnåle TR undersøger priser. 
 

10) Næste møde:  Onsdag den 12/1 2011 

 
 

11) Mærkedage indtil næste møde:  

 
1/12 2010 Alex Friis 60 år 
4/1 2011   Dan Olsson 50 år 
8/2 2011   Rudi Poulsen 60 år 
 

 

Claus Olsson   John Hansen   Tonni Ristorp 

 

 

 

 

 

Lars Erik Buller Friis      Jens Pedersen. 


